

**CADANGAN MENAIKTARAF KAWASAN MAKAM ABDUL
KARIM, SELAMA PERAK.**

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
1	<p>Kerja -kerja diliputi dalam sebutharga ini mengandungi kos oleh pemborong untuk kerja - kerja awalan termasuk penyediaan bahan - bahan, pengangkutan dan lain - lain perkara yang diperlukan oleh pegawai penguasa bagi kerja - kerja membina dan menyiapkan kerja tersebut. Semua kerja-kerja yang dijalakna adalah mengikut spesifikasi piawai untuk kerja-kerja binaan bangunan serta mengikut syarat-syarat am sebutharga</p> <p><u>Pembinaan Asas</u></p>	H/pukal	H/Pukal		
2	<p>Kerja - kerja membekal, mengorek tanah, menambak dan meratakan asas dengan chipping setebal 100mm dan memampatkan sehingga padat mengikut speksifikasi yang telah ditetapkan.</p> <p><u>Kerja Pembinaan Interlocking Concrete Paver</u></p>	M2	106		
3	<p>Kerja - kerja membekal dan memasang interlocking concrete paver jenis Quadpave (Heavy Duty) bersaiz 240mm x 260mm x 60mm di atas lapisan permukaan asas chipping dan ruang di antara unit turapan diisi dengan pasir halus serta kerja - kerja yang berkaitan sehingga sempurna yang mempunyai spesifikasi heavy duty concrete paver asas seperti berkaitan atau setaraf denganya. rekabentuk corak dan warna ditentukan oleh Pegawai Penguasa.</p> <p>i. Jenama : KS JAYA PAVERS DESIGN ii. Material : Heavy Duty Concrete Paver iii. Bentuk : ARC PAVER/setaraf</p>	M2	106		
4	<p>Kerja - kerja membuka bumbung dan kerangka lama dan dibuang ke tempat yang ditetapkan oelh pegawai penguasa.</p>	H/pukal	H/Pukal		
5	<p>Kerja - kerja membekal dan memasang kerangka bumbung dari jenis besi dan termasuk kemasan bumbung dari jenis dek logam G28 termasuk segala kkelengkapan yang berkaitan.</p>	M2	30		
	Muka Surat 1/2	Jumlah Di Bawa Ke Hadapan			

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
	Jumlah dari Belakang				
	<u>KERJA CAT</u>				
6	Kerja -kerja kikis cat lama, distemper lama dan sebagai nya dari permukaan yang dilepa, basuh dan membaiki semua retak dan permukaan lain yang cacat.	H/pukal	H/Pukal		
7	Menyediakan permukaan dan menyapu (2) lapisan cat emulsi seluruh bangunan dari jenama 'DULUX' atau setara denganya mengikut warna cat yang akan ditentukan oleh Pegawai Penguasa Majlis.	lot	1		
8	Bekal dan Pasang papan tanda info makam dari jenis Aluminium Composite Material Sign Plates setebal 3mm main frame alucarbond with stiker High Prismatic intensity Reflective Sheeting termasuk backing frames, ,spot, kerja kimpalan tiang dan pemasangan 65mm X38mm saiz tiang papan tanda jenis Galvanised Iron tertanam 250mm di dalam asas konkrit (Gred 20) berukuran 200mm x 250mm kerja mengecat dan lain - lain sepertimana di dalam lukisan:-				
9	i) 900mm lebar x (panjang merujuk jadual dalam lukisan)	No	1		
10	ii) papan tanda 'MAKAM ABDUL KARIM'	No	1		
11	Membekal dan mengadakan 50mm tebal lapisan haus (Macadam Bitumen) termasuk satu lapisan bitumen cecair (Tack Coat) disembur pada kadar 2 liter / meter persegi dan dimampatkan dengan mesin pengelek 8 tan.	M2	600		
12	Mengadakan ujian 'Coring Test'	No	1		
	Muka Surat 2/2		Jumlah		